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Sesja Rady Miejskiej w Pińczowie

Po raz XV obradowała Rada Miasta w Pińczowie. Sesja w dużej mierze poświęcona była
rozwojowi turystyki w gminie oraz działaniom temu podporządkowanym.

Po raz XV obradowała Rada Miasta w Pińczowie. Sesja w dużej mierze poświęcona
była rozwojowi turystyki w gminie oraz działaniom temu podporządkowanym.

Zanim jednak radni zapoznali się ze Strategią Rozwoju Gminy Pińczów w zakresie turystyki,
informację  o  Regionalnym Programie  Operacyjnym na  lata  2007  –  2013  w kontekście
pozyskiwania przez samorząd środków na turystykę, przedstawił Dyrektor Departamentu
Promocji,  Edukacji,  Kultury,  Sportu i  Turystyki  Urzędu Marszałkowskiego Województwa
Świętokrzyskiego,  Jacek Kowalczyk.  –  W Pińczowie dzieje się wiele,  a może się dziać
jeszcze więcej – mówił Jacek Kowalczyk. – Marzenia o potędze turystycznej regionu są
możliwe do zrealizowania przy współudziale samorządów i oddolnej inicjatywie społeczności
lokalnej – w szczególności przedsiębiorców. Wzorcowym przykładem takich działań jest np.
Bałtów.  Regionalny  Program  Operacyjny  2007  –  2013,  PROW,  Lokalne  Organizacje
Turystyczne – to narzędzia, które służą zrealizowaniu tych marzeń.

Jacek Kowalczyk odniósł się również do projektu e-świętokrzyskie.


